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Art. 41 vragen LOF

verg u nn i n gverlen i n g kerm isfeesten Ei ken boom gaa rd

Geachte heer Wagemakers,

Op 05 augustus 2018 heeft u artikel 41 vragen gesteld over de vergunningverlening van de

kermisfeesten in de Eikenboomgaard. In deze brief geven wij u antwoord op uw vragen.

Wat heeft het college gedaan om een rechtszaak te voorkomen?

ln 2OI7 hebben twee bewoners van de Eikenboomgaard een advocaat in de arm

genomen en hebben besloten om gebruik te maken van de mogelijkheid om in bezwaar

en beroep te gaan tegen de afgegeven evenementenvergunningen voor feesten in de

Eikenboomgaard. Dit is hun recht en dat respecteren wij ook.

Zowel ambtelijk als bestuurlijk is er al van vóor 2OL7 regelmatig overleg met bewoners

in de Eikenboomgaard. Het gaat dan altijd ook over de geplande feesten en activiteiten

in de straat. Ook het Centrum Management Oss is daar bij betrokken. Samen proberen

wij dan maatregelen af te spreken om de overlast zo veel mogelijk te beperken.

Het bezwaar van de twee bewoners gaat heel principieel over de muziek die veel te

hard zou zijn. De maatregelen van de afgelopen twee jaar hadden dan ook vooral

betrekking op het beter beheersen en zoveel mogelijk beperken van de geluidsoverlast.

Op basis van de intenties en inspanningen van alle partijen is er lange tijd het

vertrouwen geweest dat er geen conflictsituatie zou ontstaan. De gesprekken die het

college, ambtenaren, horeca en bewoners hadden hebben helaas niet kunnen

voorkomen dat de bewoners de gang naar de rechter hebben gekozen.
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Is een verplaatsing van kinderattracties vanaf de Heuvel naar de

Eikenboomgaard serieus onderzocht? Is dit bijvoorbeeld aan betreffende
exploitanten dit gevraagd?

2a. Zo ja, hoe heeft dit onderzoek plaatsgevonden?

2b. Zo nee, waarom niet?

Er was op voorhand geen aanleiding om dit te onderzoeken, de vergunningsaanvraag

voor de kermis en die van de kermisfeesten sloten namelijk goed op elkaar aan. Na de

uitgesproken voorlopige voorziening van 10 augustus is deze optie onderzocht en met

d iverse partijen besproken.

Waarom heeft het college niet (een vertegenwoordiging van) de raad bij de

overwegingen in dit proces betrokken?

Het college en de burgemeester hebben bij de vergunningverlening gewoon het beleid

uitgevoerd, zoals dat door de raad is vastgesteld.

Waarom is de communicatie over dit proces zo karig en alleen via de media

verlopen?

Dit proces heeft plaatsgevonden binnen een relatief kort tijdsbestek gedurende het

zomerreces. Met de communicatie zijn wij altijd terughoudend zolang de zaak onder de

rechter is. De raad is uiteraard over cruciale zaken als de uitspraak geïnformeerd.

Indien de vergunning vernietigd wordt door de rechter, welke maatregelen

heeft het college voor ogen om een mogelijke chaos in het belang van de

openbare orde op de Eikenboomgaard te voorkomen?

De vergunning is niet vernietigd, maar de geluidsvoorschriften zijn aangepast. Wij

hebben diverse zichtbare en onzichtbare maatregelen getroffen om verstoring van de

openbare orde te voorkomen. Deze maatregelen zijn achteraf gezien voldoende

gebleken.

Indien de vergunning standhoudt, welke maatregelen heeft het college
genomen om de bewoners tegemoet te komen in hun bezwaren?

De geluidsvoorschriften van de vergunning zijn aangepast. Er mocht geen muziek

worden gemaakt en dat was ook de wens van de bewoners. Er werd dus voldaan aan de

bezwaren van de bewoners. De organisatie heeft zich gehouden aan de uitspraak. Het

college heeft hiervoor geen maatregelen meer hoeven te nemen.

Voorziet het college aan de hand van deze casus ook problemen in andere

delen van en/of andere evenementen in de binnenstad?

7a.Zo ja, welke problemen en met welke oplossingen denkt het college te
komen?

7b. Zo nee, waarom niet?
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Wij laten'pp dit moment nog onderzoeken wat de gevolgen zijn van de uitspraken door

de rechters en de mogelijke gevolgen uoor ons evenementenbeleid. De gemeenteraad

zal uiteraald een rol hebben bij evaluatie en totstandkoming of aanpassing van het

beleid.

Is het college bereid om aan de hand van dit proces de raad mee te nemen in

een evaluatie en mogelijk een heroriëntatie van beleid over evenementen in de

binnenstad?

7ie vraag 7: ja.

Is het college van mening dat zij voldoende en zichtbare regie heeft gevoerd

op het proces van de Kermisfeesten 2O18?

Ja.
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